

Title (en)

Shaving head for wet shaver.

Title (de)

Rasierapparatekopf eines Nassrasierapparates.

Title (fr)

Tête de rasage pour rasoir mécanique.

Publication

**EP 0416358 A2 19910313 (DE)**

Application

**EP 90115945 A 19900821**

Priority

DE 8910491 U 19890902

Abstract (en)

Arranged at the front end of a handle of a wet shaver is a shaving head in which a blade 3 in the form of a single or twin blade is arranged in a body 2. In front of the blades 3, the shaving head has a guide strip 6 which is parallel thereto and is arranged so as to be freely movable, perpendicularly to its longitudinal extent, on a displacement device 8 or on a swivelling device counter to a spring force. As a result, the shaving angle and hence the cutting geometry can be altered in a simple way. <IMAGE>

Abstract (de)

Am vorderen Ende eines Handgriffs eines Naßrasierapparates ist ein Rasierapparatekopf angeordnet, bei dem in einem Körper 2 eine Rasierklinge 3 in Form einer Einfach- oder Doppelrasierklinge angeordnet ist. Vor den Rasierklingen 3 weist der Rasierapparatekopf eine dazu parallele Führungsleiste 6 auf, die senkrecht zu deren Längserstreckung an einer Verschiebeeinrichtung 8 oder an einer Verschwenkeinrichtung entgegen einer Federkraft frei beweglich angeordnet ist. Dadurch lässt sich auf eine einfache Weise der Rasierwinkel und somit die Schneidegeometrie verändern.

IPC 1-7

**B26B 21/40**

IPC 8 full level

**B26B 21/40** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B26B 21/4018** (2013.01 - EP US)

Cited by

US6167625B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0416358 A2 19910313; EP 0416358 A3 19910911; EP 0416358 B1 19940518**; AT E105761 T1 19940615; DE 59005724 D1 19940623;  
DE 8910491 U1 19910110; DK 0416358 T3 19940919; ES 2055247 T3 19940816; HK 62695 A 19950505; US 5084969 A 19920204

DOCDB simple family (application)

**EP 90115945 A 19900821**; AT 90115945 T 19900821; DE 59005724 T 19900821; DE 8910491 U 19890902; DK 90115945 T 19900821;  
ES 90115945 T 19900821; HK 62695 A 19950427; US 57725590 A 19900831